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La manca d’equipaments per al
personal sanitari que estava
abordant l’emergència per la co-
vid-19 va ser una de les grans
preocupacions els primers dies de
l'esclat de la pandèmia. L’hospital
va rebre donacions de per-sones
i empreses que van voler aportar
el seu gra de sorra davant la
propagació de la malaltia.

En aquest context, l’Hospital va
iniciar un projecte entre els
mateixos treba-lladors per cosir
bates fetes a partir de bosses de
plàstic. La iniciativa la va engegar
la Marta, infer-mera de quiròfan,
afi-cionada a cosir en el seu temps
lliure.

Els primers mesos de pandèmia
va formar part de l’equip d’in-
feccions nosocomials i també va
estar a l’UCI. Aquells primers me-
sos els recorda molt durs: “El dia
a dia era un malson, cada dia me
n’anava a dormir i pensava que

MARTA CHECA, infermera de quiròfan
"Quan no tens mitjans, busques solucions ràpides i econòmiques amb el
material de què disposes"

l’endemà seria igual, i no li veies
un final... Era horrorós. Suposo
que els sanitaris ho portem a din-
tre, perquè al final pensaves que
havies de seguir endavant, seguir
treballant i donant el 100 % i ho

Els fisioterapeutes són professio-
nals sanitaris vitals en el tracta-
ment de persones infectades per
la covid-19. El seu treball als
hospitals està sent clau per a la
recuperació d’aquests pacients.
L’equip del qual forma part el Maxi
compta amb tres professionals
fixos, i amb la covid-19 han rebut
el suport d’un quart professional
–que encara està a l’equip–, que
venia de l’equip de convales-
cència. Els metges demanen la
seva intervenció i sempre donen
resposta en menys de 24 hores.
A banda, tenen companys de
fisioteràpia respiratòria, que tre-
ballen a la planta de Pneumologia,
i amb qui treballen conjuntament
compartint pacients.

“La covid-19 ens ha suposat un
repte davant una cosa que no
coneixíem, una situació nova, a
tots els nivells, tant professional
com de relacions humanes. El fet
de venir aquí a treballar des de fa

MAXI GARCIA, fisioterapeuta de l'equip d'hospitalització d'aguts
"Ens hem enfrontat a un repte i és gratificant veure que l'estem superant
gràcies a l'esforç que hem demostrat tots"

25 anys, en què tot és més
rutinari..., de sobte tot
canvia i t’hi has d’enfron-
tar. Hem vist que la feina
que fem serveix, i que
realment ajudem els ma-
lalts”, explica el Maxi.

Des de la seva part de
fisioteràpia intenten
ajudar sempre en tot el
que poden, perquè els pa-
cients puguin mantenir
autonomia i funcionali-
tat: “En altres èpoques els
pacients es visitaven de
manera més ràpida, la
covid-19 ens ha portat
malalts que hem hagut
d’ajudar durant molt
temps”.

“Em quedo amb la capa-
citat d’adaptació que hem
tingut tots en el terreny
personal, laboral, social..., i l’esforç
que hem demostrat tots, ens hem

feies. En aquella època vam fer
molt equip, vaig treballar amb
gent amb qui no havia treballat
mai i vam estar molt bé. Tothom
va aportar la seva part d’expe-
riència”.

enfrontat a un repte i l’estem
superant. És gratificant!”
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